
                                                                       

 

Referat af ordinær generalforsamling i Torsdagsklubben, torsdag den 13. april 2023 kl. 14.00 
i Bisserups forsamlingshus. 
 
Formand Annette Rasmussen bød velkommen og orienterede om dagens forløb. 
 
Generalforsamlingen blev påbegyndt kl. ca. 14.00. Der var 21 medlemmer plus 7 bestyrelses-
medlemmer til stede. 
 

Dagsorden  

Punkt 1: Valg af 
dirigent 

Kim Marker blev valgt, takkede for valget og konstaterede, at 
generalforsamlingen var lovligt indvarslet og beslutningsdygtig. 

Punkt 2: Valg af 
stemmetællere 

Der var intet at stemme om, så der valgtes ingen stemmetællere 

Punkt 3: 
Beretning 

Formand Annette Rasmussen aflagde beretning om 
Torsdagsklubbens virke i sæsonen 2022/23. Beretningen er vedlagt. 
 
Beretningen blev enstemmigt godkendt af generalforsamlingen. 

Punkt 4: Regnskab, 
herunder fastsættelse 
af kontingent 

Lykke orienterede om det reviderede regnskab for 2022, som var 
udsendt til medlemmerne. Lykke påpegede at formuen kr. 16.701,66 
var lav og skulle helst ikke blive lavere. Lykke oplyste endvidere, at 
tilskuddet fra Slagelse kommune i 2023 var på kr. 18.000.  
 
Kontingentet til Torsdagsklubben blev fastsat uændret til kr. 150 pr. 
år. 
 
Regnskabet blev enstemmigt godkendt af generalforsamlingen. 

Punkt 5: Indkomne 
forslag 

Der var ikke indkommet forslag 

Punkt 6: Valg af 
bestyrelse: 

Lykke og Else-Margrethe, der var på valg, men gerne ville genopstille, 
blev valgt til bestyrelsen. Korna ønskede på grund af flytning til 
Skælskør at holde op som suppleant og Karen Ruwald ville gerne 
være suppleant i stedet for Korna. 
 
Bestyrelsen ser derfor ud som følger: 
 
Formand: Annette Rasmussen  
Næstformand: Nina Hoffman  
Kasserer: Lykke Jensen 
Blomsterarr.: Sanne Nielsen 
Sekretær: Else-Margrethe Marker 
 
samt suppleant Karen Ruwald 
 
Hans Peter Olsen blev valgt som revisor istedet for Kisser Jensen. 
Yngve Christensen fortsatte som revisor 



Georg Hansen blev valgt som revisorsuppleant 
 

Punkt 7: Eventuelt Der blev foreslået at hæve prisen på gymnastik af Lise Kreipe til kr. 
300. Af hensyn til økonomien sås det ikke nødvendigt, men det blev 
henvist til drøftelse i bestyrelsen. 
 

Kim Marker afsluttede generalforsamlingen kl. 15.20 og takkede for god ro og orden. Efter 
generalforsamlingen blev der drukket kaffe og spist lækre lagkager, som var lavet af Lise 
Kreipe og Korna Kristensen  
 

Annette Rasmussen takkede for samarbejdet i den eksisterende bestyrelse, herunder specielt 
Korna, som har gjort et stort arbejde til vores foredrag især kagebagning, takkede alle de 
medlemmer, der hjalp med såvel opstilling som afrydning i forbindelse med arrangementer. 
 

Efter generalforsamlingen blev der afholdt lotteri med gode præmier. 
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Dirigent 

 Else-Margrethe Marker 
Referent 

 

 


